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Geachte heer van Rees,  

 

Op 19 maart 2018 stelde u artikel 39 vragen over de bootjeshelling. Met deze brief 

beantwoorden wij uw vragen.  

 

Vraag 1.  Wanneer heeft het college opdracht gegeven voor het vervaardigen van de 

bootjeshelling die inmiddels al twee jaar in opslag ligt? 

 

Antwoord: Op basis van een aanbestedingsprocedure met drie partijen is in juni 2016 

opdracht gegeven voor het vervaardigen van de bootjeshelling. Het proces verbaal van 

de aanbesteding is op 15 juni 2016 opgemaakt en daarna is opdracht gegeven.  

 

Vraag 2.  Welke kosten waren met deze opdracht gemoeid en op welke wijze is dit 

aanbesteed? 

 

Antwoord: De opdracht betrof het leveren en conserveren van een stalen 

bootjeshelling inclusief kunststof roosters. Met deze opdracht is een bedrag gemoeid 

van € 61.120,-.  

 

Vraag 3. Zijn de bouwkosten inmiddels door de bouwer in rekening gebracht en door 

de gemeente voldaan? 

 

Antwoord: Ja. 

 

Vraag 4.  Zo ja: ten laste van welke begrotingspost zijn deze kosten gebracht? 

 

Antwoord: Met de vaststelling van de kadernota 2017 d.d. 28 juni 2016 is reeds een 

structurele raming van € 12.500,- verwerkt in het meerjarenperspectief van de 

begroting ter dekking van de kapitaallasten voor de aanleg van een bootjeshelling. Het 

hiervoor benodigde investeringskrediet moet nog definitief worden vastgesteld. Dit is 

eerder gemeld in de vierde Turap van 2017.  
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Vraag 5. Welke kosten zijn verbonden aan de opslag van het bouwsel en ten laste van 

welke begrotingspost worden deze gebracht? 

 

Antwoord: De kosten voor de opslag bedragen € 120,- per maand (is gestart vanaf april 

2017). Deze kosten komen ten laste van dezelfde post zoals bij vraag 4 vermeld.  

 

Vraag 6.  Wat zijn de totale kosten die tot nu toe met de bootjeshelling gemoeid zijn 

geweest (denk hierbij ook aan advieskosten, bemiddelingskosten e.d.) 

 

Antwoord: De totale kosten bedragen € 69.100,-. Dit bedrag bestaat uit € 61.120,- aan 

bouwkosten, € 1.080,- kosten voor opslag en € 6.900 aan advies en mediation kosten.  

 

Vraag 7. Waarom heeft het college, vooruitlopend op een raadsbesluit hierover, gemeend 

een opdracht van deze omvang te moeten verstrekken zonder dat daarvoor financiële 

middelen beschikbaar waren? 

 

Antwoord: Medio 2016 leek het erop dat overeenstemming bereikt ging worden met 

belanghebbenden over de voorwaarden om de bootjeshelling te kunnen realiseren. Omdat 

wij het volste vertrouwen hadden in een goede afloop was op dat moment de wens, 

gezien de reeds lange doorlooptijd van het project, snel te schakelen om tot uitvoering 

over te kunnen gaan. Mede met het oog op levertijden is er daarom voor gekozen, 

vooruitlopend op een definitief akkoord met belanghebbenden en een toegekend 

investeringskrediet door de raad, alvast opdracht te geven voor het vervaardigen van de 

bootjeshelling. Wij erkennen dat de gehanteerde werkwijze niet juist was en dat de 

situatie destijds verkeerd is ingeschat.   

 

Vraag 8. Wat is de actuele stand van zaken rond de gesprekken met de 

watersportvereniging omwonenden, bedrijven en andere belanghebbenden.   

 

Antwoord: De afgelopen twee maanden is met alle partijen gesproken om een integraal 

beeld te krijgen van de verschillende standpunten. Het gaat om firma's Van Vliet en Snel, 

de Watersportvereniging, de Koninklijke BLN-Schuttevaer en de direct omwonenden. 

Hoewel deze gesprekken constructief verlopen is op dit moment (nog) geen 

overeenstemming met enkele betrokkenen over het project. De komende periode worden 

op basis van de verkregen input de verschillende opties verder onderzocht en volgt een 

afweging over het vervolg van het project. Daar wordt ook de gemeenteraad bij 

betrokken.  
 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De secretaris,                     De burgemeester, 
 

 
 

 

H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  
 
 
 

 

 


